نجاح البنك التجاري في اتمام تسهيلات القرض المشترك لأجل بقيمة 500 مليون دولار أمريكي

الدوحة، قطر، الأربعاء، 24 يوليو 2024: نجح البنك التجاري في إتمام تسهيلات القرض المشترك لأجل لمدة ثلاث سنوات بقيمة 500 مليون دولار أمريكي بقيادة بنك أوف أمريكا، وبنك ميزوهو، وبنك SMBC كمنسقين مشتركين ومديري سجلات التسهيل.

تمّ إطلاق القرض بقيمة أولية قدر ها 500 مليون دولار أمريكي، وحظي باهتمام واسع من قبل السوق، واختتم الاكتتاب بفائض كبير مسجلاً 1.015 مليار دولار أمريكي. وهذا خير دليل على ثقة المستثمرين في الأداء والإدارة المالية للبنك التجاري وقوة الاقتصاد القطري. وقرر البنك إنهاء القرض بقيمة أعلى من القيمة الأولية وهي 500 مليون دولار أمريكي، مما يعكس قوته المالية وسيولته. وتم استخدام عائدات القرض لسداد قرض سابق ولأغراض تمويل أعمال البنك بشكل عام.

تعليقاً على هذا النجاح، صرح جوزيف ابراهام، الرئيس التنفيذي لمجموعة البنك التجاري: ""يقوم البنك التجاري بتنفيذ خطته الاستراتيجية بدقة، والتي تحظى باعتراف السوق، ويتمتع بسجل حافل من الصناديق الدولية وإصدارات الديون، مما انعكس في المجودة والتنوع الجغرافي للبنوك المشاركة. أود أن اشكر البنوك المنسقة والشركاء الأخرين على دعمهم في جعل هذه الصفقة ناجحة".

كما علق السيد فهد عبد الرحمن بادار، مدير عام تنفيذي ورئيس الخدمات المصرفية الشاملة والدولية في البنك التجاري على نجاح الصفقة قائلاً: "يعكس الفائض في الاكتتاب بمقدار 2.30 ضعف القيمة الأصلية مع الأسعار التنافسية وتنوع المقرضين ثقة مجتمع المستثمرين الأسيوبين في قوة النظام المصرفي في قطر".

-انتهى-

Commercial Bank closes a USD 500 million Syndicated Term Loan Facility

Doha, Qatar, Wednesday, 24 July 2024: Commercial Bank has successfully closed a 3-year USD 500 Million Syndicated Term Loan Facility led by Bank of America, Mizuho Bank, and SMBC Bank as joint coordinators and Bookrunners of the facility.

The syndication was launched at an initial value of USD 500 million. The transaction received strong interest from the market and was significantly oversubscribed at a value of USD 1.015 billion, demonstrating investor confidence in Commercial Bank's financial performance and management, as well the strength of the Qatari economy. Ultimately, the Bank decided to close the facility at the launch amount of USD 500 Million, reflecting its strong liquidity position. The proceeds from the facility were used to replace an existing facility and for Commercial Bank's general funding requirements.

Joseph Abraham, Group CEO of Commercial Bank said: "The execution of our strategic plan is recognized by the market and Commercial Bank has a strong track record of international debt issuance, reflected in the quality and geographical diversity of the participating banks. I would like to thank our coordinator banks and other partners for their support in making this transaction a success."

Fahad Abdulrahman Badar, EGM, Chief Wholesale and International Banking Officer at Commercial Bank said: "The oversubscription of 2.30 times the original value combined with competitive pricing and diversity of lenders reflects the Asian investor community's confidence in the strength of Qatar's banking system."

-Ends-